
    

Z A P I S N I K 

 
sa 15. sjednice Općinskog vijeća Općine Biskupija, održane dana 19. svibnja 2023. godine, u 

prostorijama Upravne zgrade Općine u Orliću  s početkom u 16,00  sati.  

Nazočni članovi Vijeća: Dragan Vukmirović, Dmitar Gojko, Branka Petko, Nada Knežević, 

Dijana Lipovina i Ivan Vidović.  

Odsutni: Mirko Trifunović i Nevan Karna 

Ostali nazočni: Načelnik općine – Milan Đurđević i Direktorica komunalnog društva Biskupija 

d.o.o. – Jovanka Ilić.  

Zapisničar: 

Valerija Vukušić 

(O radu 15. sjednice Općinskog vijeća postoji tonski zapisi.) 

Predsjednik vijeća Dragan Vukmirović otvorio je 15. sjednicu, pozdravio prisutne 

vijećnike i konstatirao da je na sjednici od 8 vijećnika prisutno 6 vijećnika. Napomenuo je da 

postoji kvorum za pravovaljani rad sjednice  i uz to naveo da su vijećnici uz materijale dobili i 

prijedlog dnevnog reda.  

Predsjednik vijeća je konstatirao da je od 6 prisutnih vijećnika, 6 vijećnika glasovalo „ZA“ 

predloženi dnevni red, koji se kao takav prihvaća. 

 

Dnevni red 

1.Aktualni sat:  

1.1.Vijećnička pitanja i odgovori; 

2. Usvajanje Zapisnika sa 14. sjednice Općinskog vijeća Općine Biskupija; 

3. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata za 2022. godinu; 

4. Prijedlog Odluke o usvajanju analize upravljanja komunalnom infrastrukturom u vlasništvu  

    Općine Biskupija; 

5. Prijedlog Odluke o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na području 

    Općine Biskupija; 

6. Izvješće o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine Biskupija za 2022. godinu; 

7. Izvješće o provedbi Programa rada i financijskog plana Komunalnog društva Biskupija  d.o.o. 

    za 2022. godinu; 

8. Razno. 

 

Ad-1.1. Vijećnička pitanja i odgovori; 

Predsjednik Općinskog vijeća je otvorio prvu točku dnevnog reda te zamolio vijećnike za 

vijećnička pitanja. 

Vijećnica Branka Petko postavila je dva pitanja načelniku općine; 

1. Može li se postaviti putokaz za zaseok Jelići? 

- Postavljanje putokaza u nadležnosti je Hrvatskih cesta pošto se radi o skretanju sa državne 

ceste. Drugi problem je što postoje dva skretanja za zaseok Jelići pa bi bolje rješenje bilo  

postavljanje putokaza sa imenom ulice i kućnim brojevima. 

2.  Šta je ove godine sa javnim radovima i jeli točno da se nije na vrijeme poslala prijava za 

javne radove? 

 Nije točno, ove godine Općina Biskupija nema dovoljan broj odgovarajućih kandidata za 

javne radove jer su uvjeti zapošljavanja na ovaj način dodatno postroženi. 

Vijećnik Ivan Vidović je postavio pitanje načelniku općine: 
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1. Zatraženo je održavanje ulica u Biskupiji kao i održavanje kanala za odvod oborinskih 

voda? 

2. – Komunalno društvo Biskupija u skladu sa svojim mogućnostima preuzima obavezu 

malčiranja i košenja trave uz ulicu u naselju Biskupija kao i drugima mjestima naše općine, 

dok će kanali u Vidovićima, Katićima i uz županijsku cestu biti sanirani zajedničkim radom 

Općine i županijske uprave za ceste. 

Vijećnica Nada Knežević je postavila dva pitanja načelniku općine: 

1. Do kud se je stiglo sa priprema za izgradnju vodovoda Vrbnik ? 

- Do kraja 5. mjeseca očekujemo odobrenje Ministarstva gospodarstva vezano za elaborat 

zaštite okoliša, te ćemo nakon toga moći biti uvršteni u plan i program izgradnje preko 

Nacionalnog plana oporavka i otpornosti. 

2. Zašto se tabla sa imenom naselja Vrbnik stavila na za to neodgovarajuće mjesto? 

- Postavljanje tabla sa nazivom mjesta je u nadležnosti Županijske uprave za ceste, a 

povodom tog i takvih problema upućen im je dopis za korekciju. 

Ad-2. Usvajanje Zapisnika sa 14. sjednice Općinskog vijeća Općine Biskupija; 

Predsjednik vijeća dao je na   Zapisnik s 14. sjednice Općinskog vijeća općine Biskupija. 

 Nakon kraće rasprave predsjednik vijeća je konstatirao da je od prisutnih 6 vijećnika 

Općinskog vijeća 6 vijećnika glasovalo „ZA“ i da se prihvaća Zapisnik sa  14. sjednice Općinskog 

vijeća Općine Biskupija. 

 

Ad-3. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata za 2022. godinu; 

 U svom obrazloženju načelnik je istaknuo da se ovom Odlukom o raspodijeli rezultata za 

2022. godinu iskazuje razlika između ostvarenih prihoda i izvršenih rashoda, kao i odredba o 

rasporedu viška prihoda.  

Predsjednik vijeća je nakon kraće rasprave po ovoj točki dnevnog reda stavio Prijedlog na 

glasovanje te je konstatirao da je od prisutnih 6 vijećnika Općinskog vijeća 6 vijećnika glasovalo 

„ZA“ te da se prihvaća Prijedlog i usvaja Odluka o raspodjeli rezultata za 2022. godinu, a koja 

ujedno čine sastavi dio ovog Zapisnika. 

 

Ad-4. Prijedlog Odluke o usvajanju analize upravljanja komunalnom infrastrukturom u vlasništvu  

    Općine Biskupija; 

Načelnik je u svom obrazloženju između ostalog naveo da se ova Odluka donosi u skladu 

s preporukama navedenim u Izvješću o obavljenoj reviziji učinkovitosti upravljanja komunalnom 

infrastrukturom u vlasništvu jedinica lokalne samouprave na području Šibensko-kninske županije.   

Predsjednik vijeća je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda, a pošto nije bilo  primjedbi  

ni rasprave zamolio je vijećnike za glasovanje, te je konstatirao da je od prisutnih 6 vijećnika 

Općinskog vijeća 6 vijećnika je glasovalo „ZA“ te da se  prihvaća Prijedlog i usvaja Odluka o 

usvajanju analize upravljanja komunalnom infrastrukturom  vlasništvu Općine Biskupija, a koja 

ujedno čini sastavni dio Zapisnika. 

 

Ad-5. Prijedlog Odluke o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na području 

    Općine Biskupija; 

Predsjednik vijeća je naveo da su vijećnici u materijalima za ovu sjednicu dobili i ovu 

Odluku,  kojoj je između ostalog cilj  osigurati javnu uslugu sakupljanja komunalnog otpada na 

kvalitetan, postojan i ekonomski učinkovit način, izbjegavajući neopravdano visoke troškove, u 

skladu s načelima održivog razvoja, zaštite okoliša, osiguravajući pri tom javnost rada kako bi se 

osiguralo odvojeno sakupljanje miješanog komunalnog otpada iz kućanstva i drugih izvora, 

biootpada iz kućanstava, reciklabilnog komunalnog otpada, opasnog komunalnog otpada i 

glomaznog otpada iz kućanstva. 
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Predsjednik vijeća je nakon kraće rasprave stavio Prijedlog na glasovanje te je konstatirao 

da je od prisutnih 6 vijećnika Općinskog vijeća,  6 vijećnika  glasovalo  „ZA“  te da se prihvaća 

Prijedlog i usvaja Odluka o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na 

području Općine Biskupija, koja ujedno čini sastavi dio ovog Zapisnika. 

 
Ad-6. Izvješće o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine Biskupija za 2022. godinu; 

Predsjednik vijeća je naveo da su vijećnici u materijalima za sjednicu dobili Izvješće o 

provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine Biskupija za 2022. godinu, koje je propisano 

Zakonom o održivom gospodarenju otpadom za jedinice lokalne samouprave. 

Predsjednik vijeća je nakon kraće rasprave stavio Prijedlog na glasovanje te je konstatirao 

da je od prisutnih 6 vijećnika Općinskog vijeća, 6 vijećnika je glasovalo  „ZA“ te se prihvaća 

Prijedlog i usvaja Zaključak o prihvaćanju Izvještaja o provedbi Plana gospodarenja otpadom za 

2022. godinu, koji  ujedno čini sastavni dio ovog Zapisnika. 

 

Ad-7. Izvješće o provedbi Programa rada i financijskog plana Komunalnog društva Biskupija  d.o.o. 

    za 2022. godinu; 

Predsjednik vijeća je izvijestio vijećnike da su u materijalima za vijeće dobili Izvještaj o 

provedbi  Programa rada i financijskog plana Komunalnog društva Biskupija d.o.o. za 2022. 

godinu, otvorio raspravu po pitanju ove točke dnevnog reda, te je zahvalio direktorici Komunalnog 

društva Biskupija  gospođi Jovanki Ilić na prisustvovanju  sjednici.  

Predsjednik vijeća je nakon aktivnog učešća vijećnika u raspravi te odgovora i pojašnjenja 

od strane Direktorice komunalnog društva Biskupija, stavio Izvještaj  na glasovanje te je 

konstatirao da je od prisutnih 6 vijećnika Općinskog vijeća, 6 vijećnika  glasovalo  „ZA“,  te  se 

prihvaća  Prijedlog Izvješća i usvaja Zaključak o prihvaćanju Izvještaja o radu Komunalnog 

društva Biskupija d.o.o. za 2022. godinu, a koji čini sastavni dio ovog Zapisnika. 
 

 

Ad-8. Razno. Predsjednik vijeća je konstatirao da pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 

 

Sjednica je završila s radom u 16,43 sati. 

 

                  OPĆINSKO VIJEĆE 

  OPĆINE BISKUPIJA 

Zapisničar: 

 

Valerija Vukušić                                        Predsjednik Vijeća:                                                            

                                                    

                                                                                                                    Dragan Vukmirović, v.r.  

KLASA: 024-02/23-01/2 

URBROJ: 2182-17-01-23-02 

U Orliću, 19. svibnja 2023. god. 
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